



ANNOUNCEMENT

No.5/2560

By the Order of the Ministry of Interior dated 28 February B.E. 2560 (2017), starting from 1 March 2017 until 31 August 2017, Thailand will implement a temporary tourist visa fee exemption scheme and a temporary Visa on Arrival (VoA) fee reduction scheme, which will apply for nationals of Andorra, Bulgaria, Bhutan, China including Taiwan, Cyprus, Ethiopia, Fiji, India, Kazakhstan, Latvia, Lithuania, Maldives, Malta, Mauritius, Papu New Guinea, Romania, San Marino, Saudi Arabia, Ukraine and Uzbekistan, who hold passports/travel documents of the countries/territory of their nationalities.

Nationals of the said countries/territory will be entitled to

- Be exempted from visa fee when applying for Tourist Visa (single entry) to Thailand during the aforementioned period;
- Pay a fee of 1,000 Baht (decreased from 2,000 Baht) when applying for Visa on Arrival at the designated immigration checkpoints during the aforementioned period.

Royal Thai Consulate-General in Xi'an
28 February B.E. 2560 (2017)





公告
第 5/2560

据泰国王国政府 2017 年 2 月 28 日的公告，自 2017 年 3 月 1 日起至 2017 年 8 月 31 日，为持有以下国家或地区的护照/旅行证件的公民临时性实施旅游签证免签证费及落地签证费 (VOA) 减费措施。具体包括：安道尔、保加利亚、不丹、中国包括台湾地区、塞浦路斯、埃塞尔比亚、斐济、印度、哈萨克斯的坦、拉脱维亚、立陶宛、马尔代夫、马耳他、毛里求斯、巴布亚新几内亚、罗马尼亚、圣马力诺、沙特阿拉伯、乌克兰和乌兹别克斯坦。

上述国家/地区公民享有：

- 上述期间内，申请泰国旅游签证（单次入境）免签证费。
- 上述期间内，在指定入境检查站办理落地签证，只需 1,000 泰铢（原价 2,000 泰铢）

泰国王国驻西安总领事馆
2017 年 2 月 28 日



Signature